
 
 

SLOVENSKÁ TECHNICKÁ  UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPIS č. 10/2021 
z on-line zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 20.12.2021 

 

PRÍTOMNÍ:       Dr.h.c. Prof.h.c. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Ing. Marián Peciar, PhD.,  
Mgr. Rastislav Igliar, prof. Ing. arch. Ľubica Vitková, PhD., prof. Ing. Ján 
Híveš, PhD., prof. Ing. Štefan Stanko, PhD., Ing. Lukáš Šoltés, PhD., prof. Ing. 
Anton Gatial, DrSc., prof. Ing. arch. Pavel Gregor, PhD., prof. Dr. Miloš 
Oravec, Dr.h.c., prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD., prof. Ing. Stanislav Unčík, 
PhD., doc. Ing. Marián Zajko, PhD., doc. Ing. Anna Ujhelyiová, CSc., Ing. 
Andrej Majstrík 

 
 
TRVALE PRIZVANÍ:     doc. Ing. Peter Makýš, PhD., Ing. Marián Ďurkovič, Ing. Juraj Rybanský 
 
 
OSPRAVEDLNENÍ :      doc. Ing. Mikuláš Bittera, PhD., doc. Ing. Maximilián Strémy, PhD. 
 
 
PROGRAM: 
 

1.  Otvorenie 
2.  Aktuálne otázky STU v súvislosti s COVID-19 – ústna informácia 
3.  Správa o činnosti Súkromnej materskej školy Slovenskej technickej univerzity v Bratislave  
     za 1.polrok 2021 
4.  Stratégia rodovej rovnosti STU 
5.  Harmonogram vypracovania Výročnej správy o činnosti SRU za rok 2021 
6. Účasť na veľtrhu vysokých škôl – Gruzínsko 
7. Projekt EULIST – European Universities Linking Society and Technology 
8.   Rôzne 
 
 
K BODU 1:  Otvorenie  
 
Rektor v úvode privítal členov Kolégia rektora na poslednom zasadnutí grémia v kalendárnom 
roku 2021.  
Následne ospravedlnil neprítomnosť prorektorov Strémyho a Bitteru z dôvodu pracovnej 
zahraničnej cesty v Dubaji (EXPO 2020), ktorej organizátorom je Ministerstvo hospodárstva SR.  
 
UZNESENIE: 10.1/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s programom 10. zasadnutia Kolégia rektora STU. 
 
 
K BODU 2:  Aktuálne otázky STU v súvislosti s COVID-19 – ústna informácia   
 
Informáciu k predmetnému bodu predniesol rektor v zastúpení predsedu Krízového štábu (pror. 
Bittera). STU vychádza momentálne z medializovaných informácií týkajúcich sa pandemickej 
situácie na Slovensku. V súčasnosti z platných opatrení vyplýva, že do 09.01.2022 sa prijaté 
obmedzenia Vládou SR nebudú meniť. Situácia na STU v ostatných dňoch je zastabilizovaná, 



 
 

Krízovému štábu STU nebol hlásený zvýšený počet infikovaných študentov alebo zamestnancov 
STU. 
 
UZNESENIE 10.2/2021 – KR 
Kolégium rektora berie na vedomie informáciu ohľadne situácie COVID-19 na STU.  
 
K BODU 3:  Správa o činnosti Súkromnej materskej škôlky Slovenskej technickej  

univerzity v Bratislave za 1. polrok 2021 
 
Rektor požiadal prorektora Híveša o stručnú informáciu k prednesenej správe.  Súčasne požiadal 
prorektora o zodpovedanie vznesenej pripomienky predsedu AS STU, ktorá sa týkala prijímania 
detí do MŠ pre ŠR 2021/2022.  
Úvodom prof. Híveš oboznámil členov KR, aký dopad, predovšetkým z finančného hľadiska, má na 
fungovanie MŠ STUBA-čik celospoločenská covidová situácia a k nej prijaté opatrenia. MŠ je opäť 
zatvorená a to z dôvodu problému zabezpečenia pravidelnej dennej stravy.  
K pripomienke predsedu AS STU podal prorektor Híveš nasledovné vyjadrenie: Kapacita pre 
prijatie detí do MŠ STUBA-čik je obmedzená a súčasne je zadefinovaný minimálny počet detí. 
Prijatie 1 dieťaťa z radov občanov Starého mesta ( dieťa nie zamestnanca STU) bolo prijaté 
v danom čase z dôvodu  splnenia podmienky  potrebného počtu detí pre spustenie fungovania MŠ.  
Prijatie dieťaťa bolo konzultované aj so starostkou MČ Staré mesto. 
 
rektor: 

 k predmetnému bodu doplnil, že granty poskytované pre budovanie MŠ sa MŠ STUBA-čik 
netýkajú, nakoľko v čase budovania MŠ STU tieto granty neboli poskytované. Len pre 
doplnenie informácie rektor uviedol, že MTF STU bude budovať vlastnú MŠ za iných 
finančných podmienok – grant už získala. Ďalej rektor podotkol, že v  budúcnosti bude 
predmetom rokovaní Vedenia STU financovanie MŠ STUBA-čik; 

 
dekan Gatial: 

 vzniesol dotaz, či bola pridelená dotácia dostatočná pre financovanie MŠ STU v tomto roku; 
 
rektor: 

 jednoznačná odpoveď – nie; 
 
prorektor Híveš: 

 nadväzujúc na otázku dekana Gatiala na záver uviedol, že prerušovanie prevádzky 
materskej škôlky z dôvodu pandemických opatrení výrazne znižuje aj jej príjmy; 

 
UZNESENIE: 10.3/2021-KR  
Kolégium rektora berie na vedomie Správu o činnosti Súkromnej materskej škôlky STU 
v Bratislave za 1. polrok 2021. 
 
 
K BODU 4:   Stratégia rodovej rovnosti STU 
 
Rektor uviedol predmetný materiál v zastúpení prorektora Strémyho. Úvodom zdôraznil, že 
materiál bol prerokovaný a schválený vo VR STU. Následne bol distribuovaný členom V STU 
a členom Kolégia rektora. Informoval, že k vytvoreniu materiálu Stratégia rodovej rovnosti STU 
bola zriadená pracovná skupina, ktorá zahŕňa pracovné pozície rôzneho stupňa riadenia a 
ďalšie  pracovné pozície (prorektori V STU, prodekanka SvF a ďalší odborní pracovníci) v rámci 



 
 

univerzity. Rektor taktiež upozornil prítomných, že materiál je stále „živý“, t.j. bude priebežne 
modifikovaný až do jeho jadernej podoby. Priebežne podané pripomienky k materiálu boli už 
zapracované, jednalo sa viac menej len o formálne pripomienky; 
Súčasne rektor objasnil potrebu prijatia predmetného materiálu, ktorá vznikla na základe 
požiadavky Európskej únie a jeho prijatie bude v budúcnosti súčasťou pri podávaní projektov. 
 
Diskusia: 
 
dekan Oravec: 

 doplnil zverejnenú informáciu v dokumente (str.8 tab.3) na FEI sú aktuálne 2 prodekanky 
+ 3 prodekani;  

dekan Šooš: 
 v úvode vyzdvihol úroveň vypracovaného materiálu a stotožnil sa s jeho potrebou; 
 informoval prítomných, že na SjF bolo viac publikovaných reportáži a článkov zameraných 

na popularizáciu techniky pre ženy, než je v materiály uvedené; je pripravený zaslať 
doplňujúcu informáciu; 

 vzhľadom k tomu, že mu nebolo jasné, k akému dátumu sú uverejnené získané informácie 
(podobnú námietku vzniesol aj dekan Oravec) upozornil na chybne uvádzaný akad. titul 
prof. Cagáňovej – rektor informoval, že materiál vznikol v dobe, keď prof. Cagáňová nebola 
ešte vymenovaná za profesorku prezidentkou republiky; 

dekan Čambál 
 tiež mal pár formálnych pripomienok k materiálu – mal dotaz, komu treba pripomienky 

adresovať; 
rektor 

 informoval dekana Čambála a súčasne všetkých členov KR, v prípade, že majú pripomienky 
alebo dotazy k materiálu, aby sa obrátili priamo na prorektora Strémyho, alebo Ing. 
Kučerovú, resp. na niektorého člena z tímu, ktorí sú v materiály uvedení ako jeho 
spracovatelia; v každom prípade je však potrebné, aby bol v závere prorektor Strémy 
informovaný. Po ukončení diskusie rektor konštatoval, že k materiálu neboli vznesené 
žiadne zásadné pripomienky. 

 
UZNESENIE: 10.4/2021-KR 
Kolégium rektora prijalo predložený materiál Stratégia rodovej rovnosti STU bez zásadných 
pripomienok.  
 
 
K BODU 5:            Harmonogram vypracovania Výročnej správy o činnosti STU za rok 2021 
 
Úvodné slovo si vzal rektor, ktorý k materiálu uviedol, že vypracovanie Výročnej správy o činnosti 
STU za rok 2021 treba chápať v kontexte legislatívnej potreby podľa požiadaviek MŠVVaŠ SR. 
Súčasne vyslovil želanie, že by bolo vhodné vypracovať zo správy skrátenú verziu v anglickom 
jazyku, obsahujúcu  predovšetkým oblasť vedy a výskumu ako aj oblasť vzdelávania. Následne 
požiadal prorektorku Vitkovú, aby informovala prítomných o príprave daného dokumentu. 
Prorektorka Vitková informovala, že pracovná verzia správy bola už  predložená na prerokovanie 
rozšírenému vedeniu univerzity a všetky vznesené pripomienky sú už v materiály 
zakomponované. Upozornila aj na tú skutočnosť, že ministerstvo nezverejnilo na svojej web 
stránke ku dnešnému dňu záväznú osnovu pre vypracovanie správy. Z tohto dôvodu materiál 
neobsahuje zatiaľ tabuľkovú časť a pre jeho vypracovanie ako podklad bola použitá osnova z roku 
2020. Termín pre predloženie Výročnej správy o  činnosti STU za rok 2021 je 20. máj 2022  
v e-forme a do 31.05.2022 zaslanie správy v printovej forme. 



 
 

 
 
Diskusia: 
 
Na zdieľanom disku neboli zaznamenané žiadne pripomienky k predloženému materiálu; 
 
rektor: 

 vyzval prítomných k akceptácii predneseného; znovu požiadal o vytvorenie zjednodušenej 
správy v anglickom jazyku; odporučil, že správa by sa mala orientovať na vedu a výskum, 
kariérny postup, projekty, študijné programy a pod.; 

 upozornil aj na fakt, že pokiaľ sa zjednodušená správa v anglickom jazyku nevydá v III. 
najneskôr v IV. mesiaci 2022, po tomto termíne bude neaktuálna; 

 
prorektorka Vitková 

 reagovala na vznesenú požiadavku rektora a uviedla, že v štádiu prípravy je vytvorenie 
správy v anglickom jazyku, v  ktorej sú zahrnuté oblasti vzdelávania, vedy a výskumu; 

 termín bude dodržaný – predpokladaný termín vydania marec 2022; 
 
 
UZNESENIE: 10.5/2021-KR 
Kolégium rektora schválilo predložený materiál Harmonogram vypracovania Výročnej správy 
o činnosti STU za rok 2021. 
 
 
BOD 6:           Účasť na veľtrhu vysokých škôl - Gruzínsko  
 
Rektor požiadal prorektorku Vitkovú o úvodné slovo.  
Prorektorka Vitková sa v úvode ospravedlnila za vloženie pracovnej verzie materiálu do systému 
e-porady, čím aj reagovala na písomnú pripomienku predsedu AS STU. Po vznesení pripomienky 
došlo k náprave, materiál bol stiahnutý a nahradený finálnou verziou. 
Následne pomerne podrobne informovala členov KR o pripravovanom veľtrhu v Gruzínsku 
(02.04.2022 International Education Fair), ktorý bude organizovaný pod záštitou Americko-
gruzínskeho edukačného centra LEAF . Vyzdvihla aj význam účasti  STU na predmetnom veľtrhu, 
s dôrazom na pripravovanú rozsiahlu prezentačnú mediálnu kampaň  zo strany organizátora o 
jednotlivých účastníkoch veľtrhu. Materiál obsahuje aj cenové relácie za jednotlivé balíky 
ponúkaných propagačných služieb na veľtrhu, je na zvážení vedenia univerzity, ktorý  variant si 
STU zvolí a následne záväzne finančne objedná, prorektorka Vitková vyslovila názor, že pre STU 
by bol vhodný variant č. 2 – cenová ponuka vo výške 1100 €. V každom prípade prorektorka 
Vitková vidí účasť STU na veľtrhu v Gruzínsku ako šancu zviditeľniť našu univerzitu aj v tomto 
regióne s možnosťou vzbudenia záujmu o štúdium zo strany gruzínskych študentov na STU, 
 
Diskusia: 
 
rektor: 

 reagoval na záverečnú poznámku ohľadne možnosti štúdia gruzínskych študentov na STU; 
upozornil, že v tejto súvislosti je potrebné myslieť na individuálny prístup ku každému 
záujemcovi v tomto prípade z Gruzínska o štúdium na našej univerzite a to z dôvodu 
„nadania naučiť sa cudzí jazyk“ a tým schopnosti zvládnutia slovenského jazyka; vo 
všeobecnosti slovenčina je u zahraničných študentov považovaná za komplikovanú, 
výnimku tvoria často iba študenti slovanskej národnosti; 



 
 

 v tomto zmysle apeloval na fakulty, aby zvážili napr. riešenie danej problematiky 
dvojstupňovo – podľa materinského jazyka záujemcu; kritériom by malo byť aj výber 
študijného programu;   

 vyslovil tiež domnienku, že štúdium v anglickom jazyku by  bolo vzhľadom na jeho 
finančnú náročnosť pre niektorých záujemcov neakceptovateľné; 

 
dekan Šoos: 

 informoval sa, či na STU máme už študentov z Gruzínska; 
 
reakcia prorektorky Vitkovej: 

 nedisponuje takou informáciou, práve z tohto dôvodu považuje účasť na gruzínskom 
veľtrhu za dobrú stratégiu rozšírenia vedomostí o Slovenskej technickej univerzite v rámci 
regiónu; 

 
prorektor Stanko: 

 zaujímal sa, či sa veľtrh bude konať v Tbilisi; v takom prípade by stálo za zamyslenie  
počítať aj s návštevou Arménska – univerzity v Jerevane; 

 
reakcia prorektorky Vitkovej: 

 návrh prorektora Stanka stojí za zváženie; bude sa tomu venovať; 
 
prodekan Šoltés: 

 spresnil odpoveď prorektorky Vitkovej na dotaz dekana Šooša – FIIT má študentov 
z Arménska; zároveň podporil názor rektora – je potrebné zamerať sa na jazykovú 
prípravu zahraničných záujemcov o štúdium t.j. zabezpečenie výučby slovenského jazyka; 

 
reakcia prorektorky Vitkovej: 

 pre zahraničných záujemcov o štúdium na STU sa aktuálne odporúča 1 ročný jazykový kurz 
slovenského jazyka cez Útvar celoživotného vzdelávania STU; ako bonus je ponúkaný kurz 
slovenského jazyka zameraný na odborné predmety matematika a fyzika; 

 
dekan Gatial: 

 plne podporil myšlienku jazykovej prípravy zahraničných študentov; okrajovo spomenul 
jazykové problémy ukrajinských študentov v minulosti, konkrétne v odbornom predmete – 
chémie – problémy s latinkou – čítanie chemických vzorcov;  v závere však konštatoval, že 
situácia u ukrajinských študentov sa lepší;  

  
prorektor Stanko: 

 informoval prítomných, že konkrétne arménski študenti ovládajú na veľmi dobrej úrovni 
anglický jazyk, ale zároveň pripustil, že štúdium v anglickom jazyku na STU z pohľadu 
financovania by spôsobovalo mnohým problémy;  

 
rektor: 

 v závere diskusie vyjadril podporu účasti STU na veľtrhu v Gruzínsku;  
 
UZNESENIE: 10.6/2021-KR 
Kolégium rektora schválilo materiál Účasť na veľtrhu vysokých škôl – Gruzínsko bez pripomienok. 
 
 
  



 
 

 
 
 
BOD 7:                     Projekt EULIST – European Universities Linking Society and Technology 
 
V úvode rektor vyjadril plnú podporu projektu EULIST a požiadal prorektorku Vitkovú, aby 
informovala  prítomných o aktuálnej situácii týkajúcej sa projektu.  
Prorektorka Vitková uviedla, že projekt EULIST bude podávaný na základe výzvy Erasmus+. Jeho 
cieľom je vytvorenie podmienok  pre spoluprácu medzi partnerskými inštitúciami so zameraním 
kreovania nadnárodnej univerzity svetovej kvality. Mala by v sebe zahŕňať multidisciplinárne 
a interkultúrne vzdelávacie programy, výskumné iniciatívy pre podporu inovátorov a lídrov pre 
modernú Európu. Zdôraznila, že sa jedná o prestížny projekt tzv. HORIZONT 2020 v rámci 
Erasmus+. Jedná sa o „živý“ materiál, k jeho finalizácii sa konajú 2x týždenne pracovné stretnutia 
na rôznej odbornej úrovni. Cieľom týchto stretnutí je zadefinovanie kľúčových tém. Z tohto 
dôvodu požiadala prostredníctvom kolegov KR o maximálnu súčinnosť fakúlt na príprave 
projektu. Informovala, že cca 50 kolegov z fakúlt STU by malo na projekte participovať. 4 témy 
projektu budeme garantovať ako lídri (Task 1.3, Task 3.5, Task5.3 a Task 6.3 – názvy tém viď. 
materiál). Výhodou je, že každý líder má vplyv na obsah danej témy. 
V závere svojej úvodnej reči prorektorka Vitková uviedla, že pripomienka predsedu AS STU bola 
už zapracovaná do materiálu.  
 
Diskusia: 
 
rektor: 

 informoval sa o zloženie Konzorcia z pohľadu zamerania jednotlivých univerzít; tiež si 
upresňoval informáciu, či univerzita – Leibnitz University Hannover je lídrom projektu; 

 
reakcia prorektorky Vitkovej: 

 potvrdila, že konzorcium je zložené z univerzít rôzneho zamerania  t.j. nie len technického, 
čo je vlastne aj cieľom danej výzvy; tiež, že lídrom je LUH; 

 
rektor: 

 následne vyslovil plnú podporu projektu EULIST; pozitívne vníma silnú zostavu univerzít, 
vyjadril aj potešenie s tým, že projekt pritiahol kolegov, čo je benefit, ktorý sa časom 
prejaví nielen smerom do vnútra univerzity, ale i smerom von; 

 
prorektorka Vitkova:  

 požiadala dekanov fakúlt v prípade ich záujmu, aby ešte doplnili menné zoznamy za svoje 
fakulty; upozornila však, že možný termín na doplnenie je ešte dnes (20.12.2021)  
najneskôr do zajtra ( 21.12.2021) dopoludnia; 

 na záver zdôraznila benefity vyplývajúce z členstva v konzorciu a participovaní na 
projekte: 
-  súčinnosť pri podávaní spoločných projektov; 
- zviditeľňovanie našej univerzity; 
- informovanosť o našej univerzite pri nábore študentov z krajín mimo konzorcia; 

 do projektu nás odporučila TU Wien; 
 
rektor: 

 poďakoval prorektorke Vitkovej za jej informáciu a súčasne potvrdil jej slová; vyjadril 
presvedčenie že termín uzávierky projektu stihneme; 



 
 

 k členom KR sa prihovoril dúfajúc, že všetci správne pochopili význam byť súčasťou 
projektu a  jeho význam v horizonte najbližšieho desaťročia; 

 
UZNESENIE: 10.7/2021-KR 
Kolégium rektora prerokovalo predložený materiál Projekt EULIST – European Universities 
Linking Society and Technology bez pripomienok. 
 
 
BOD 8:   Rôzne 
 
rektor: 

 v úvode rektor oboznámil  prítomných členov KR STU, že dňom 20.12.2021 je Vedenie STU 
personálne kompletne obsadené a do funkcie kvestora bol výberovým konaním (väčšinou 
hlasov) zvolený Mgr. Rastislav Igliar. Rektor zagratuloval novovymenovanému kvestorovi  
a vyjadril presvedčenie, že sa náležite zhosti svojej funkcie; 

 informoval členov KR, že k dnešnému dňu STU neobdržala z MŠVVaŠ SR dotačnú zmluvu 
pre rok 2022; z tohto dôvodu ide STU od 01.01.2022 do provizória; 

 dnes si musí prevziať STU na ministerstve dodatok k Zmluve pre pridelenie dotácie na rok 
2021; obratom podpísať rektorom univerzity a späť doručiť na MŠVVaŠ SR; rektor 
ubezpečil prítomných, že na takýto prístup ministerstva, v dobe elektronických podpisov, 
bude príležitostne voči ministerstvu reagovať; 

 vyzval dekanov fakúlt, aby operatívne (najneskôr do 21.12.2021 do 09,00 hod.) preverili 
prostredníctvom tajomníkov finančnú situáciu fakulty a následne informovali kvestora 
o ich platobnej schopnosti vyplatiť v mesiaci január 2022 mzdy zamestnancom za 
december 2021; 

 informoval prítomných aj o stave prípravy nového vysokoškolského zákona; podľa jeho 
znalosti bolo vznesených cca 800 pripomienok, z toho 500 závažných; materiál sa zatiaľ 
nedostal na prerokovanie vlády, z dôvodu nejednotnosti názorov koaličných partnerov; 
pravdepodobne sa zákon bude prerokovávať na zasadnutí vlády  v mesiaci január/február 
2022,  

 krátko informoval prítomných aj o pracovnom stretnutí s prof. Kanovským; cieľom 
stretnutia bolo rokovanie o dotácií univerzít a prerozdelení finančných prostriedkov; 

 
kvestor: 

 informoval prítomných dekanov, že rozpočet na mesiac január 2022 bude riešiť s každou 
fakultou individuálne; predmetom rokovaní nebude len vyplatenie miezd (priorita), ale aj 
urovnanie obchodných záväzkov, aby sa STU nedostala do pozície neplatiča;  

 k avizovanému dodatku k Zmluve o dotácii na rok 2021 uviedol, že v čase konania KR nemá 
STU poznatok, čo budú dodatky obsahovať; 

 ubezpečil členov KR, akonáhle STU obdrží Zmluvu o dotácii na rok 2022, všetky fakulty 
budú obratom informované; rovnako obdržia aj informáciu o obsahu avizovaného dodatku; 

 
predsedníčka UOO STU: 

 informovala prítomných o príprave Kolektívnej zmluvy STU na rok 2022; t.č. sa čaká na 
podpis vyššej Kolektívnej zmluvy; 

 
prorektorka Vitková: 

 informovala ohľadne  registrácie prostredníctvom OnlineVysokeSkoly;  konkrétne 
o veľtrhu v termíne 8. – 10.02.2022; cena pre STU/fakulty/UM STU predstavuje 1640 Eur 
bez DPH; cieľom on line účasti je získanie kontaktov na stredoškolákov s predpokladom ich 



 
 

záujmu študovať po ukončení štúdia na strednej škole na STU; zástupcovia fakúlt a UM 
budú môcť so záujemcami chatovať počas veľtrhu a aj po jeho ukončení; 

 GDPR rieši organizátor;   
 všetky fakulty ku registrácii boli oslovené, zatiaľ chýba vyjadrenie FAD a FCHPT, ostatné 

fakulty majú záujem zúčastniť sa; 
 informácia ohľadne videa: 

https://www.dropbox.com/s/8fshujbx9u1l5f0/STU%20PROMO%20VIDEO_FINAL.mp4?dl=0 
prorektorka Vitková doplnila predmetnú informáciu, že pri výbere fakultných destinácií sa 

vychádzalo z tipov, ktoré dodali fakulty. Do obmedzenej minutáže 1,28 min. sa prirodzene 

nedalo  zaradiť všetko; kameramanom videa  je Martin Ondruš; na príprave sa 

podieľali  Mgr. Zemanová, Ing. Rybanský, študenti Stuba Green Teamu a Mgr. Mešková; 

 informovala prítomných o žiadosť Katedry architektúry SvF STU , ktorá bola akceptovaná 
ako Katedra pamiatkového dedičstva UNESCO; garantmi sú prof. Gregorová, Ing. Mgr. Art. 
Pavol Pilař, ArtD; spolupracovníkmi budú aj FaD a FCHPT; 

 informácia - od 1.1. 2020 sme sa stali členmi združenia  CEZAER ; 
 informácia ohľadne Projektu V4 ( užšia spolupráca s  Univerzitou Obuda Budapešť), ktorý  

má v gescií útvar VaV; 
 informácia o organizovaní veľtrhu v Kyjeve;  

 

Ing.. Rybanský: 

 doplnil informáciu prorektorky Vitkovej ohľadne výroby videa; poďakoval sa fakultám za 
spoluprácu; vyjadril presvedčenie v pozitívne vnímanie videa; cieľom videa  je zvýšenie 
záujmu o štúdium na STU;  

 

dekan Gatial: 

 požiadal prorektorku Vitkovú o zaslanie prezentovanej tabuľky – súčasti projektu EULIST; 
 taktiež zaslanie prezentovaného videa; 
 k požiadavke dekana Gatiala sa pridali aj ostatní dekani fakúlt; 

 

reakcia prorektorky Vitkovej: 

 dekani fakúlt obdržia požadovanú tabuľku ako aj video; 
 

dekan Šooš: 

 adresoval svoju otázku týkajúcu sa tzv. „švédskeho modelu“ rektorovi; či je niečo nové, 
skonštatoval, že aj MŠVVaŠ by malo prispieť finančnými prostriedkami; 

 

reakcia rektora: 

 informoval, že 30.11. sa konala k tejto téme video konferencia;  tzv, „švédsky model“ je 
projekt celoživotného vzdelávania pre inžinierov v praxi; projekt zastrešuje 16 modulov; 
nie sú zatiaľ známe konkrétne podmienky, avšak je snaha dostať projekt na úroveň 
univerzít, aby sa zabezpečila jeho úspešnosť;  

 

 

 

 

https://www.dropbox.com/s/8fshujbx9u1l5f0/STU%20PROMO%20VIDEO_FINAL.mp4?dl=0


 
 
riaditeľ CVT: 

 informoval prítomných že spoločnosť Google dňom 10.1.2022 vypne možnosť záznamu 
videokonferencii v aplikácii Google Meet pre bezplatnú verziu Workspace for Education. 
Záznam bude možné vytvoriť jedine v platených verziách Workspace alebo pomocou 
externej aplikácie; 

 
prodekan FIIT: 

 uviedol ako priklad https://www.ashampoo.com/en-us/snap-11;  využívanie Aplikacia 
Microsoft Teams je súčasťou balíka licencii Microsoft for Education, ktorý v súčasnosti 
financuje MŠVVaŠ, preto možnosť  nahrávania v tejto aplikácii zostáva bezo  zmeny; čo je 
tiež otázkou času; odporučil využívanie aplikácie Microsoft Teams, výhodou je, že licenciu 
nepotrebuje každý užívateľ, FIIT využíva danú aplikáciu k spokojnosti užívateľov+ 

 
reakcia rektora, dekanov fakúlt FCHPT, SjF: 

 uvedená informácia riaditeľa CVT ohľadne pripravovaných krokov spoločnosti Google 
znepokojila prítomných členov KR; v tejto súvislosti požiadal rektor riaditeľa CVT 
v spolupráci s FIIT o neodkladné vyriešenie situácie (najneskôr do 06.01.2022) a následné 
informovanie členov Vedenia STU a dekanov fakúlt;  

 
dekan Oravec: 

 reagoval na tzv.  vzdelávací „švédsky model“ – bol deklarovaný záujem  FEI a FIIT; 
 k ohlasovanej zmene spoločnosti Google – zmenu chápe ako trhové správanie sa 

poskytovateľa služieb; preto by bolo možno na zváženie neviazať sa len na jedného 
poskytovateľa; 

 
reakcia rektora: 

 vyjadril presvedčenie, že sa riešenie určite nájde; opäť sa obrátil  so svojou požiadavkou  
na riaditeľa CVT; 

 
kvestor: 

 informoval členov KR o pripravovaných zmenách termínov zasadnutí grémií V, V STU a KR 
STU; od nového AR 2022/2023 sa budú konať rektorátne rokovacie dni vždy v stredu, t.č. 
sa pripravovaná zmena netýka zasadnutí AS STU; 1 x mesačne sa bude konať len jedno 
oficiálne zasadnutie –KR STU;  

 rozšírené rokovania V STU (aj za prítomnosti dekanov) budú zvolávané  vo forme 
operatívnej porady; bez formálnych dokumentov; 

 materiály na grémia sa budú naďalej  predkladať v štandardnom režime prostredníctvom 
aplikácie e-porady;   

 
rektor: 

 doplnil informáciu kvestora, že k zmene sa pristúpi na základe spätnej väzby dekanov; 
 
dekan Unčík: 

 upozornil na meškanie refundácii v súvislosti s Covid-ovými opatreniami; požiadal 
kvestora o preverenie situácie; 

 
reakcia rektora: 

 rektor prisľúbil, že ešte dnes po KR má naplánované pracovné stretnutie s kvestorom;  
budú sa danej problematike venovať;                  

 

https://www.ashampoo.com/en-us/snap-11


 
 

riaditeľ UM Zajko: 
 rovnako vyjadril želanie doplniť za UM ešte ďalšie mená pracovníkov UM do projektu 

EULIST; v tejto súvislosti bude kontaktovať prorektorku Vitkovú, ktorá jeho požiadavku 
akceptovala, rovnako aj u ďalších členov KR, ktorí ešte prejavili záujem o doplnenie 
zoznamu; prorektorka Vitková opäť požiadala na dodržanie termínu; 

 
 
dekan Čambál: 

 v súvislosti so zverejnenou Smernicou rektora č. 9/2021-SR Podmienky zabezpečovania 
stravovania zamestnancov Slovenskej technickej univerzity v Bratislave informoval 
rektora, že ho oslovili kompetentní pracovníci MTF s tým, že smernica nadobúda účinnosť 
01.01.2022, čo sa technicky nedá zvládnuť; požiadal o možnosť odkladu implementácie 
danej smernice; 

 

reakcia rektora: 

 zajtra t.j. 21.12.2021 sa bude konať porada s tajomníkmi fakúlt na úrovni kvestora, na 
programe bude aj prerokovanie účinnosti danej smernice; o závere rokovania budú 
následne fakulty informované; zatiaľ platí účinnosť smernice dňom 01.01.2022; 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu 10. zasadnutia KR STU  na záver rektor poďakoval 

všetkým prítomným členom kolégia za ich prácu a poprial pokojné prežitie Vianočných sviatkov, 

predovšetkým pevné zdravie. 

Plánované termíny najbližších zasadnutí 

Január 2022 17.01.2022 V STU 09:00 ON-LINE 

 31.01.2022 KR STU 09:00 ON-LINE 

 

Zapísala: 20.12.2021       Zápisnicu overil: 21.12.2021 

Mgr. Ružena Gogorová       prof. Ing. Ján Híveš, PhD. 

v.r.          v.r. 


